
Hallituksen jäsenen puolivuotiskatsaus
Vastuualue: Talous 28.2.2022 / Kirsi Korpaeus ja Markku Rautio

1. Mitä vastuualueellasi on tapahtunut/tehty viimeisen 6 kk:n aikana? 

Tilinpäätös on valmistunut. SM-kilpailut eivät tuottaneet odotetusti, mikä näkyi tuloksessa.

Hallitus tehnyt päätöksen keskittää huippu-urheilutoiminta Solvallaan, mikä tarkoittaa OK:n tukien leikkausta. OV tai NOV 
ei palkattu, joten vaikutus talouteen on positiivinen.

OKM:n valtionavustus vuodelle 2022 on 5000 eur suurempi, kuin haettu.

Toiminnanjohtajan ja kirjanpitäjän kanssa on oltu aktiivisesti yhteydessä talouskysymyksiin ja seurantaan liittyen.

2. Mitä uudistuksia/muutoksia vastuualueellasi on tehty tai suunnitellaan tehtäväksi? 

Päätökset keskittämisestä vaikuttavat merkittävästi liittokokouksessa päätettyyn talousarvioon. Muutokset on arvioitu 
toiminnanjohtajan kanssa.

Hallitus on päättänyt kilpailuttaa vuoden 2022 aikana taloushallintopalvelut. Työmäärä kilpailutuksessa ja mahdollisessa 
vaihdossa on merkittävä, jolloin strategisten keskittämisratkaisujen myötä työaikaresurssit toiminnanjohtajalla ja 
liittosihteerillä on vähäiset. Voisi olla järkevää siirtää kilpailutus vuoteen 2023.

3. Mitä vaikutuksia tehdyillä/suunnitelluilla muutoksilla on strategiaan, talouteen tai lisenssimääriin? 

Keskittämispäätös pois OK:n tuen piiristä on liittokokouksessa 24.11.2019 hyväksytyn strategian vastainen, joten vielä on 
erittäin vaikea nähdä keskittämispäätöksen vaikutusta talouteen pitkällä aikavälillä tai lisenssimääriin. 

Huolta herättää työsuojelulliset näkökulmat, työssäjaksaminen.
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